

#### 理念 Vision

- 提供一個「<mark>低門檻」</mark>和更具彈性的資助模式,去吸引有創新意念的申 請
- To provide a "hurdle-free" mode with greater funding flexibility to attract innovative applications

#### 目標 Objective

- 收到更多具創意和創新概念的計劃書,用新思維和新方法推廣環保教育
- To receive more creative and innovative project proposals with fresh and new ideas on environmental protection



#### 特點 Characteristics

■ 每宗申請資助上限:\$100,000 Funding Limit Per Application: \$100,000

■ 項目期間:不超逾12個月
Project Period: Not more than 12 months

■ 個別開支項目的資助上限:不適用
Maximum Funding Level of Individual Expenditure Item: Not Applicable

# 「特別撥款項目」

#### **Special Grant Projects**

### 對象 Target

- 本港非牟利學校
- 從未獲環境及自然保育基金批出資助以開展環保教育和社區參與項目 的非牟利機構亦可申請,但由學校提出的申請會作優先考慮。
- For local non-profit making schools
- Non-profit making organisations with no granted funding support from the ECF under the EE&CA Projects funding scheme may apply but applications from schools will gain a higher priority.

遞交申請時,申請學校及機構必須同時遞交一段不長於3分鐘之短片(MP4或 MOV格式)以簡介項目內容及目的。

Applicant schools and organisations must submit at the same time a video no longer than 3 minutes in MP4 or MOV format to introduce the project content and objectives when submitting the application.



與學校課程緊扣 Closely tied to the school curriculum





運用創新教學模式 Use of innovative teaching mode

## 「特別撥款項目」

### **Special Grant Projects**

與其他學校協作聯校活動或與富經驗環保團體合作
 Joint schools activities/collaborate with experienced green groups

















#### 「特別撥款項目」

#### **Special Grant Projects**

以往申請不獲資助的主要原因

Main Reasons for Not Supporting Past Applications

- 環保教育元素薄弱。
  The environmental education elements were weak.
- 項目預算偏高,受眾人數偏少,未符成本效益。

  High applied budget, low public participation and not costeffective.
- 項目期較短 Short project duration
- 沒有遞交短片 No submission of video